

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALIA- THE ROYAL JORDANIAN AIRLINES PLC. Date: 15-08-2021 03:21:16 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: عالية-الخطوط الجوية الملكية الأردنية التاريخ: 15-08-2021 03:21:16 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of ALIA- THE ROYAL JORDANIAN AIRLINES PLC. cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 13:00 on 30-08-2021 at Virtual Meeting Through Lumi AGM to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة عالية-الخطوط الجوية الملكية الأردنية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 30-08-2021 الساعة 13:00 في من خلال وسائل الاتصال المرئي والالكتروني Lumi AGM وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)</p>
<p>Approval of the amendment of the Memorandum of Association and Articles of Association of the company to reflect the increase in the company's capital referred to in the next item related to the company's capital increase</p>	<p>الموافقة على تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة بحيث تعكس الزيادة في رأس مال الشركة المشار إليها في بند زيادة رأس مال الشركة.</p>
<p>Increasing the authorized capital of the Company</p>	<p>زيادة رأس مال الشركة المصرح به</p>
<p>Discuss the company's capital increase as follows: - Increasing the company's capital by 50,000,000 dinar/share, so that the authorized and subscribed</p>	<p>بحث ومناقشة زيادة رأس مال الشركة على النحو التالي: - زيادة رأس مال الشركة بمقدار 50,000,000 دينار/سهم ليصبح رأس المال المصرح به والمكتتب به (324,610,470) دينار/سهم; - تغطية الزيادة في رأس مال الشركة من خلال تخصيص كامل أسهم الزيادة لحكومة المملكة الأردنية الهاشمية / شركة إدارة الاستثمارات</p>

<p>capital will be (324,610,470) dinar/share; - Allocating all the shares of the increase to the Government of the Hashemite Kingdom of Jordan / Government Investments Management Company.</p>	<p>الحكومية.</p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>Authorizing the Board of Directors to proceed with all legal procedures with the official authorities related to increasing the company's capital, completing them and/or stopping them.</p>	<p>تفويض مجلس الإدارة بالسير في كافة الإجراءات القانونية المتعلقة بزيادة رأس مال الشركة لدى الجهات الرسمية واستكمالها و/أو وقفها.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: م. سامر السمان</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: م. سامر السمان</p>